
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialkubben för shih tzu. 

Möte nr 9 13 mars 2019 

Medverkade:  Kathleen Berggren, Linda Lindqvist, Annalena Andersson, Annika Malmhäll och Carina 

Bomberg 

Sekreterare för dagen: Carina 

Fråga från styrelsen: I nuläget kan vi inget göra då det är en rekommendation. Men om en anmälan 

skulle inkomma blir vi tvungna att vidtaga åtgärder beroende på hur stor överträdelsen är.  

Frågan lades till handlingarna. 

SRD: Kathleen kommer att göra en sammanställning som måste vara klar till den 31/3 för att 

publiceras i nästa Bulletinen. 

Avelskonferensen 2018: Vi kommer att lägga ut bilder på hemsidan från densamma. 

Minikonferenser/utbildning: Grunden börjar ta form men fortsatt arbete krävs för att vi ska kunna 

sätta ihop ett kompendium under hösten 2019. 

Hanhundsregistret: Carina ska uppdatera  

Försäkringsbolagen: Svar har inkommit från de som kunnat vara med. Några har avböjt deltagande. 

Nu ska vi påbörja sammanställngen utav materialet. 

Arbetet med att ta fram ett underlag för mätning och vägning utav rasen är på gång. 

Verksamhetsberättelsen för 2018 har nu varit runt hos samtliga och är nu hos sekreteraren. 

Övriga frågor: 

Inkommit en fråga ang problem med att hunden drar in bakluft/snarklingar. Frågan är besvarad till 

vedebörande. 

Nästa möte efter årsmötet och fortsatta arbete lämnas således över till nästa AK. 

 


